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Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2412_

évi XKXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi

Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Miért nem tájékoztatjuk megfelelően a háziorvosokat?''

címmel.

A benyújtottkérdésemre a választírásban várom.

Tisztek Miniszter Úr!

Nagy a fejetlenség az alapellátó háziorvosok körében az Elektronikus Egészségügy i

Szolgáltatási Tér bevezetése óta. Az orvosi fórumokat olvasgatva kiderül, hogy rengetegen

nincsenek tintában a rendszerrel kapcsolatos információkkal. Bár tavaly november He volt a

kötelező csatlakozás határideje, sokan ezzel a mai napig elmaradtak. Valakinek a technikai

háttér nem áll még rendelkezésére, valaki pedig halogatja az átállást, ameddig tudja . Sokan a

megkésett csatlakozás következményeivel sincsenek tisztában .

Kérdezném ezért Tisztelt Miniszter Úrtól:

- Eddig hány orvos maradt el a csatlakozással?

- Milyen következményekkel számoljon az, aki nem csatlakozott id őben?

- Tervezik-e szankcionálni a csatlakozás elmaradását? Ha igen, hogyan és mikortól ?

- Miért nem tájékoztatják megfelelően a háziorvosokat?

Várom mindenre kiterjedő érdemi válaszáta

Budapest, 2018 . február 06.

Tisztelettel :

Jobbik
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